
 

Bestyrelsesmøde Tirsdag d. 07. Maj 2024 
Sted:  
Online 

  
Tidspunkt:  
19:15 – 21:15  
  
Deltagere:  
Bestyrelsen:  
Mireille Enggaard Kempf (MEK)  
David Coupar (DC)  
Tarik Setta (TS)  
Bodo von Münchow (BVM)  
Jens Rudbeck (JR) 
Michael Gandø (MG)  
Therese Raffing (TR) 
Søren Dall (SD) 
 
Afbud: 
Thomas Møller (TM) 
 
Referent: 
Jens Rudbeck 
 
Dagsorden:  

1. Godkendelse af dagsorden 

• Godkendt 
 
2. Opfølgning af punkter fra sidste referat. 

• Hjemmeside tilbud fra IT (SD) fremsendt på mail til bestyrelsen. 

• Det nye tilbud blev gennemgået, og det blev godkendt at SD sætter dette i gang med 
sammenkobling mellem forbundshjemmeside og medlemssystem, samt opdatering af 
forbundshjemmeside til en 2024 version, beløbet ligger inden for rammebudget i 2025. 

• SD får aftalt opsigelsesperiode for kontrakt og når dette er skriftligt godkendt sættes det i 
gang. 

 
3. Orientering fra DIF årsmøde (MEK) 

• MEK deltog i lørdags ved DIF årsmøde hvor der bl.a. var kampvalg, og hvor der som noget  
nyt er valg en ind fra et mindre specialforbund for første gang. 

• Der er en stor fokus på  det kommende OL, og ellers snak omkring DM ugen.  
 

4. Orientering fra General Assembly ETU (MEK) 

• Der er et underskud på 124.000 € som forklares med dyrere rejser, men det virkede stadig 
en smule mærkeligt. Der snakkes om at prøve at tjene noget mere igennem stævnerne. 

• Til EM er Kosovo ikke med da Serbien ikke anerkender dem, men dette blev hurtigt gået 
forbi. 

• Der var en stor fokus på Virtual Taekwondo som man gerne vil have udbredt og med på OL 
programmet, men det virkede ikke til at det var noget som de forskellige lande havde stor 
interesse for. 

• Næste EM bliver afholdt i Nürnberg. 



 

 
5. Status vedr. ansættelser LHL Teknik (MG) 

• Der har været afholdt samtaler med de ansøgere der har indsendt. 

• Til Landsholdstræner pladsen har der været 2 seriøse kandidater, der ønskes fra MG at der 
tilbydes stillingen til Kim Nedergaard. 

1. Dette blev godkendt. 

• Til de resterende stillinger har der kun været ansøgninger fra de konstituerede personer, 
MG ønsker også at disse tilbydes stillingerne. 

1. Dette  blev godkendt. 

• SD foreslog at man i længden af kontrakten holdt sig for øje at der er rygter om at Poomsee 
kunne komme på OL programmet. 

1. TS foreslog at der tilføjes til kontrakterne at disse genbesøges i tilfælde af at OL  
2. MG mener ikke at denne tilføjelse er  nødvendigda alle parter er indforstået med at 

dette kan  
 

6. Mail fra Mikkel vedr. transkønnets mulighed for at stille op til stævner (mail 1. maj 2024) 

• Der ønskes fra bestyrelsen at dette punkt bliver undersøgt dybdegående da det vil være 
precedensdannende for fremtiden. Derfor vil bestyrelsen række ud til DIF, ETU og WT for at 
sikre at beslutningen tages på så oplyst et grundlag som muligt. 

• JR fremsende WT politikken på området til bestyrelsen som vil blive gennemgået og brugt i 
det videre forløb. 
 

7. Opdatering vedrørende stemmetalslisten 

• Der er fremsendt en hændelsesforløb til bestyrelsen, som blev gennemgået. 
Hændelsesforløbet bliver gennemgået 08-05-2024 hvorefter der bliver meldt ud. 

 
8. Sommerlejr 2025 

• Der er ikke kommet nogle tilkendegivelser på afholdelse i 2025.  

• JR foreslår at DTaF aktivt  går ind i denne sommerlejr som afholder og gør det som en del af 
jubilæumsfejringen for DTaF 50 år, og søger efter hjælpearrangører blandt de klubber som 
har erfaringer med afholdelse af stævner og sommerlejre. 

• Der skal arbejdes frem mod at finde en løsning på dette. 
 

9. Punkt fra Gradueringsudvalg 

• Dan graduering på sommerlejr bliver desværre for sent til at kunne nå at være klar så det 
bliver ikke udbudt i 2024. 

• Der ønskes fra gradueringsudvalget at der afholdes et dialogmøde på sommerlejren 
omkring fremtidig graduering i Danmark. 

1. Dette er der opbakning til at fortsætte med.  
 

10. Kommende møder 

• Onlinemøde 21.05.2024 kl. 20.00 
 

11. Eventuelt  
 

12. Behandling af klage modtaget fra O&A, lukket punkt føres uden deltagelse af inhabile i denne 
sag. 

• Der sendes svar til O&A 
 


